
 

 
 

Referat 
 

Styremøte nr. 6/2021-23 
 
Dato   Tirsdag 24. mai 2022 

 

Sted   Honne Konferansesenter, Biri 

 

Til stede  

• Hovedstyret Kjetil Dahlen, Ine Wigernæs, Sigrid Snuggerud og Anne Karen Olsen (Teams) 

• Varamedlem Espen Moltubakk (Teams første del av møtet) 

• Grenledere   Torbjørn Broks Pettersen, Torger Fenstad og May Kristin Lønseth (Teams) 

• Admin  Ellie Lein og Marianne Myklebust 

 

Forfall   Jørn Tore Linberg og Lillann Gulbrandsen 

 

 

Sak 62 ble gjennomført sammen med styret i Hedmark Skikrets  
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INNKALLING/REFERAT 
 

 

SAK 57 GODKJENNE INNKALLING OG VURDERE INHABILITET 
 

   Godkjenne av møteinnkalling og vurdere inhabilitet. 

 
Vedtak:  

Møteinnkalling godkjennes. 

Inhabilitet er vurdert, ingen anses som inhabile i saker på dagens saksliste. 

 

 

 

SAK 58 GODKJENNE REFERAT 
 

   Godkjenne referat nr. 5/2021-23 

 
   Vedtak:  

   Referat nr. 5/2021-23 godkjennes.  

 
 

 

 

RAPPORTERING 
 

SAK 59 REGNSKAP pr. 30.04.22 
 

Regnskapsrapport pr. 30.04.22 ble gjennomgått på styremøtet. 

 

Deltakeravgift renn sesongen 2021-22 

Pr. 30.04.22 er det utfakturert for kr. 452.585, fordelt som følger: 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

* Deltakeravgiften ble økt fra kr. 20/30 til kr. 25/35 før sesongen 2019-20 
 

Inntekter fra rulleski- og plasthopprenn vil tilkomme, normalt ca. 15-20.000. 

 

Det er søkt om kompensasjon for perioden januar-april, gjelder primært avlyste 

turrenn i januar, drøyt 10.000. Det er i tillegg lagt inn en søknad samsvarende med 

Birkens kompensasjonssøknad, usikkert hvordan denne behandles. 

 

Totalt   2018-19* 2019-20 2020-21 2021-22 

Langrenn 273 440 309 225 74 412 221 338 

Turrenn 405 840 95 398 665 261 274 

Alpin 54 200 31 225 31 350 39 775 

Hopp/kombinert 17 280 13 888 16 700 17 063 

Telemark 0 1 387 0 0 

Freestyle 2 560 2 100 0 5 750 

Kompensasjon nov/des     41 273 18 008 

 753 320 453 223 164 400 563 208 

https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/8-styret/2021-23/motereferat/referat_5_2021-23_8.-mars-2022.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_regnskap-pr.-30.04.2022--til-styret.pdf


Budsjettert inntekt for 2022 er 900.000. Differansen skyldes avlyste renn som en følge 

av pandemi og snømangel, samt generelt færre deltakere på de fleste rennene 

sammenlignet med ‘normale tall’ før pandemien.  

 

Fordeling av grentilskudd 2022 

Medlemstallene for 2021 vil ikke være klare før i august. Ettersom fordelingen av 

grentilskudd baseres på disse, vil denne først kunne gjøres da. 

  

Reviderte budsjett for 2022 
Med bakgrunn i regnskapsstatus pr. 30.04.22 bes alle grener om å ta opp revisjon av 

budsjett på neste grenkomitemøte. Reviderte budsjett for alle grener samt 

styre/administrasjon legges fram for godkjenning på første styremøte etter 

sommerferien. 

 
Plassering av penger 
 Skikretsen har pr. 15.05.22 følgende pengeplasseringer: 
 

• Garantikonto: Kr. 3.056.804 

• Sparekonto bank: Kr. 1.589.226 

• Brukskonto bank: Kr. 652.114 
 

Av bankinnskuddene er ca. kr. 700.000 øremerkede midler tilknyttet Team Elon 
Innlandet. 
 
Mht. likviditet gjenstår utfakturering lagskontingentene i okt/nov, budsjettert til kr. 
400.000, og momskompensasjon, ca budsjettert til kr. 200.000. 

 
Av store kostnader mangler kostnader tilknyttet skiutvikler, som det fortsatt ikke er 
avklart hvor mye skikretsen skal dekke. Så langt i 2022 har Skiforbundet tatt alle 
personalkostnader, men her vil det tilkomme kostnader. 
 
I tillegg vil det tilkomme andre løpende kostnader knyttet til drift. Det vil likevel ikke 
by på likviditetsutfordringer om det overføres kr. 500.000 til garantikontoen, for å 
sikre en større avkastning enn det man har i bank. 
 

 
 

Vedtak: 
• Regnskap pr. 30.04.2022 tas til etterretning 

• Kr. 500.000 overføres til Garantikonto 

• Forslag til reviderte budsjett for 2022 for styre/admin og alle grener legges 
fram på styremøtet i august. 

 

  

 

 

SAK 60 STATUS SKIUTVIKLER 
 

 

   

Prosjekt Åpen stadion 
 

Følgende ble gjennomført; 
 

• Mandag 21. mars Kolbu KK, AVLYST pga. snømangel 

• Tirsdag 22. mars Skrautvål IL, gjennomført 

• Onsdag 23. mars Follebu Skiklubb, AVLYST pga. snømangel 

• Mandag 28. mars Ringebu-Fåvang Skiklubb, gjennomført 

• Onsdag 30. mars Vind IL, gjennomført 

 



Årets prosjekt var en pilot og vil bli videreført sesongen 2022-23. 
Prosjektet ble en suksess i de klubbene som fikk gjennomført og er allerede etterspurt 

kommende vinter. Målet er at det ikke skal være et rent event, men at det legges igjen 

kunnskap og utstyr som de kan bruke på tilsvarende arrangement som de selv 

organiserer. Et mål er også å vise stadion som en sosial leke- og mtøeplass, ikke bare 

en konkurransearena. 

 

Planen er å følge opp med nye arrangement allerede til høsten Det vil bli lagt ut datoer 

som klubbene kan ‘booke’.  

 

 

  Prosjekt Distansekort 
Totalt 37 klubber i Oppland deltok med en eller flere deltakere (av 91 aktive klubber) 

Av disse hadde 11 klubber 5 deltakere eller flere. 

 
 

Søre Ål IL var best i Oppland, foran Lillehammer Skiklub og Skrautvål IL. 

Søre ÅL IL vant også på landsbasis, med 107 deltakere og 19.482 samlede kilometer.  
 

Søre Ål skole vant også klassen for barneskoler, mens Engesvea FUS barnehage vant 

barnehageklassen – gratulerer til gjengen på Søre Ål. 
 

Skikretsen har lovet premier, Marianne vil følge opp dette etter sommerferien. 
 

Distansekort på nett i dagens versjon skal nå legges ned. Det er satt ned en 

prosjektgruppe som skal se på mulige nye, alternative løsninger. Marianne sitter i 

denne gruppa. 

 

 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning 

 

 

 

 

SAK 61 STATUS GRENER HANDLINGSPLAN  
 

 

Handlingsplan med alle tiltak ligger som et felles dokument i Teams. Dette brukes som 

underlag for rapporteringen. Her kan alle i styret redigere etter behov, inkl. legge inn 

eventuelle nye tiltak. 
 

Tiltakene er merket iht. trafikklysmodellen. Grenlederne har ansvar for å endre farge 

etter hvert som de planlegges og gjennomføres. Det er ikke gjort skjedd noen 

endringer siden forrige møte. 

 

 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning. 

 

 

 

 

 

 

 
 



DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER 
 

SAK 62 SAKER TIL SKITINGET 2022 
 

 

Denne saken ble kjørt sammen med styret i Hedmark Skikrets. 
 

Alle sakspapirer til Skitinget 2022 er nå lagt ut, KLIKK HER. 

Det er fint om alle ser gjennom sakene før styremøtet. 
 

Tingdelegater for Oppland er: 

• Kjetil Dahlen, Søre Ål IL  (kretsleder) 

• Anne Karen Olsen, Svea Skilag  (styremedlem skikrets) 

• Torbjørn Broks Pettersen, ØTI (leder Langrennskomite) 

• Jørn Tore Linberg, Lillehammer Skiklub  (leder Alpinkomiteen) 

• Stian Karlsen, Søre Ål IL  (medlem i Hopp/kombinert-komiteen) 

• Trude Emaus, Lillehammer Skiklub (styreleder i LSK) 
 

Følgende saker fra sakslista til Skitinget 2022 ble spesielt løftet fram og diskutert; 

o Årsberetninger 

o Skistyrets forslag til styresammensetning 

o Innkomne saker fra skikretser 

o Valg 
 

Det ble en god og engasjert diskusjon rundt bredde, rekruttering og utvikling. 

I tillegg ble para løftet fram, en aktivitet som ofte glemmes i det store bildet. 
 

De tre kretsene som har fremmet lignende saker, et forslag fra Oppland og et fra 

Hordaland/Sogn og Fjordane, vil samkjøre disse og presentere et samlet, revidert 

forslag på Skitinget. Kretsleder Kjetil får mandat fra styret til å gjøre jobben sammen 

med kretslederne fra de to andre kretsene. Nytt, revidert forslag sendes på høring til 

styret, før det sendes ut til alle de andre skikretsene i forkant av Skitinget. 
 

Sigrid spiller inn til skistyret at det er ønskelig at skistyrets innstilling til ny valgkomite 

sendes ut før Skitinget, ikke presenteres for første gang søndag på tinget. 

 

 

Vedtak: 

• Tingdelegatene tar med seg tanker og innspill fra diskusjonen på møtet 

• Kjetil jobber fram et revidert utkast til sak, jf. over, som sendes ut til høring i 

styret før det sendes ut til de andre skikretsene 

 

 

SAK 63 MØTEPLAN HØSTEN 2022 
 

Følgende datoer foreslås: 
 

• Tirsdag 6. september  Styremøte 

• Tirsdag 25. oktober  Styremøte 

• Tirsdag 13. desember  Styremøte m/ påfølgende julemiddag 
  

  Alle styremøtene avholdes på Idrettens Hus, Lillehammer 

 

Andre datoer: 

• Helgen 14-16. oktober   NSF Høstmøte, Gardermoen 
 

 
 

Vedtak: 

 Møteplan som skissert over ble vedtatt. 

https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/moter-og-samlinger/skitinget2022/dokumenter/


SAK 64 OSK HØSTMØTER 2022 
 

Gjennomføring av skikretsens høstmøte 2022 ble diskutert. Det landet på at det kjøres 

grenvise høstmøter, der grenene selv setter dato og sted. Men vi satser på et felles 

vårmøte ifbm. Skikretstinget i mai 2023.. 

 
Vedtak: 

• Høstmøter 2022 arrangeres grenvis 

• Vårmøter 2023 arrangeres samlet ifbm. Skikretstinget 2023. 

 

 

 

 

 

 

INFORMASJON 
 

 

SAK 65 INFORMASJON FRA STYRE/ADMIN 
 

Informasjon fra kretsledermøter 

Kjetil har deltatt på noen kretsledermøter. Han sender ut relevant informasjon til 

styret fortløpende i etterkant av disse møtene. 

 
Møte med Kontrollutvalget 

… ble gjennomført onsdag 11. mai, uten noen store diskusjoner. Kjetil og Ellie stilte fra 

skikretsen. Beretning for 2021 ble signert. 

 
Xtrem Spræk 2022 

Det ble en vellykket samling med drøyt 50 deltakere i Gausdal lørdag 7.  mai, med 

mange fornøyde deltakere som allerede gleder seg til neste år. Samarbeidet med 

studenter fra HINN fungerte bra også i år, Ellie og Marianne deltok fra skikretsen. 

 
Status integrering 
Intet å rapportere 

 
Status kompetanse  

Se status Skiutvikler 

 

 

Status anlegg 
 

Prosjekt K60 i Olympiaparken 

Arbeidsgruppe er nedsatt, ledes av Stian Karlsen fra skikretsens hopp-/ 

kombinertkomite. Neste steg er møte med Olympiaparken. Se også referat fra HKK-

møte 9. mai. 

 
 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning. 

 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/oppland-skikrets_kontrollutvalgets-beretning-2021.pdf


SAK 66 INFORMASJON FRA GRENER 

 

Langrenn 
 

• Referat LK-møte 25.04.22 

• Vårmøte: Onsdag 1. juni på Honne, Biri 
 

 

Hopp/kombinert 
 

• Referat HKK-møte 09.05.22 

• Vårmøte: Lørdag 4. juni på Lillehammer, ifbm. breddesamling. 

 

 

Freestyle 
 

• Gausdal Skilag arrangerte et vellykket KM og HL på Skeikampen helga 3-4. 

april, med rekordstor deltakelse. Klubben har søkt om HL også i 2023 
 

• Gausdal Skilag har søkt om og fått innvilget bufdir-midler, kr. 70.000 i 3 år, til 

prosjektet ‘Freeski-onsdag i Fjerdum’. Dette er åpen bakke for alle, med gratis 

heiskort, gratis skileie, unge trenere, leik, ingen nedre aldersgrense. 

 

 

Alpint 
 

• Vårmøte: Onsdag 8. juni på Lillehammer 

• Prosjektet med felles aktivitetsplan for Oppland er nå forankret i alle klubber, 

første samling er på Juvass, 23-26. juni. 

 
Telemark 
 

• Intet å berette 

 

 

 

 

Vedtak: 
 

Informasjonen tas til etterretning. 
 

 
 

 

 

 
Neste styremøte;  

tirsdag 6. september 2022 på Idrettens Hus, Lillehammer 

 

 

Referent Ellie, 

Lillehammer, 25. mai 2022 

https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/langrenn/lk/motereferat/osk_lk_6_motereferat-25.04.22.pdf
https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/hopp_kombinert/hkk/moter/osk_hkk_5_motereferat-09.05.2022.pdf
https://www.skiforbundet.no/oppland/nyhetsarkiv/2022/5/aktivitetsplan-alpint-2022-23-oppland-samlinger/

